
MOTIE: Veilig naar school.

De gemeenteraad van Albrandswaard in vergadering dd. maandag 5 juni 2023.

Constaterende dat:

- Ieder kind in Albrandswaard recht heeft op goed onderwijs waar genoeg ruimte is voor
eigen ontwikkeling.
- De totale financiële inzichten van dit IHP onvolledig zijn.
- De urgentie om een oplossing te vinden voor de scholen erg hoog is

Overwegende dat:

- Ieder kind er toe doet en kwalitatief goed onderwijs verdient
- De gemeente verantwoordelijk is voor de huisvesting van scholen
- In het raadsakkoord is afgesproken dat er oplossingen zouden komen voor de scholen die
structureel ruimte tekort hebben in Rhoon.
- De gemeenteraad met de tot nu toe verstrekte informatie door het college geen goede
afweging kan maken

Verzoekt het college om:
- In de verdere uitwerking van het IHP per school voor zowel de Julianaschool als de Don
Bosco andere locatie mogelijkheden uit te werken, waaronder locaties aan de Sportlaan/De
Gaarde, direct naast de huidige Don Bosco school (voor en achter het gebouw) en
nieuwbouw in Essendael/De Omloop
- In de verdere uitwerking van het IHP per locatie een overzichtstabel met onderbouwing aan
de raad aan te bieden waarin ten minste de volgende criteria zijn opgenomen:
onderwijskwaliteit, verkeersveiligheid, luchtkwaliteit, geluidseffecten, kosten voor het
onderwijsgebouw, overige benodigde kosten (waaronder aanpassingen in de openbare
ruimte)
- De raad binnen een week vanaf vandaag het reeds genomen collegebesluit over
aanpassing van de inrichting van de Dorspdijk te verstrekken.
- vanwege de grote maatschappelijke belangen de raad uiterlijk 1 september te informeren
over de voortgang van de uitwerking IHP.

Fractie GroenLinks/PvdA




